
Referat fra elevrådsmøte 2 ved Hesseng 

Flerbrukssenter 
 

Dato: 28.09.22 

Tid for møtet: 10.00 

Sted: Store møterom 

___________________________________________________________________________ 

Tilstede 

   

Astrid, 4. trinn  Marie, 4. trinn  

Arion, 5. trinn  Leya, 5. trinn 

Odin, 6. trinn Trygve, 6. trinn 
Gustav, 7. trinn Annie, 7. trinn 

       

 

2022-2.1  Navn på sak: Saker fra trinnene 

4. tr:  

• Det ønskes basketballkurv til å ha i indre skolegård, i nærheten av 5. trinns 
klasserom.  

• «Kafè» på skolen i skoletid, trinnene rullerer på å organisere det. Forslag på 
aktivitet: musikk, spill, lek, enkel servering.  

• Nye fotballnett.  

• Håndtak (gummibelegg til å ha utpå) til ZipLine. (Slik at man ikke sklir av/ dessuten 
kaldt også) FAU penger? 

• Mer felles lek; gymtimer kan brukes til å invitere andre trinn med i lek. (Innspill fra 
Annie: 6. og 7. har felles fysak sammen, positivt)  

• Ønsker flere felles turdager; (f.eks blåbærtur), ønsker flere hvor 1. – 7. er sammen.  

• Mer bruk av skolen på ettermiddagstid. (Innspill fra Arion: Hesseng 
Vel/Hessengklubben har en plan)  

• Flere valg for Skolelyst (yoghurt osv)  
6. tr: 

• Månedlig ettermiddag på skolen for mellomtrinnet, gjøre noe felles; spill, lek, film,  

• Vannkoker og mikro i fellesareal på mellomtrinnet (ha med nudler, pizza) 
Organiseres med at trinnene har ulike dager de kan bruke disse.  

• Skoleovernatting med klassen 2 ganger i året → foreldrekontakter må være med i 
organiseringen av dette.  

• Reparasjon av hyller i garderobe → vaktmestersak; kontaktlærer må legge inn sak 
til vaktmester om å sjekke opp disse.  

• Annen meny i kantina; f.eks hj.laget pizza, burger, brus. Lage undersøkelse blant 
elevene? 

• Bedre vannkvalitet. (Innspill fra Gustav: Merete informerte om dette i fjor.) 



• Fotballvegg ønskes. Nytt skur skal lages med fotballvegg til.  

• Juleball ønskes.  
Hva ble bestemt: 
Silje sjekker ut de ulike sakene til neste elevrådsmøte.  
Kommentarer: 
5. trinn og 7. trinn hadde ikke saker til dette møtet. 

 

2022-2.2  Navn på sak: Appell til Folkemøtet. 
Hva kommer fram/info: 
Annie leser opp appellen som er skrevet til Folkemøtet. Appell er en kort og konsis 
«minitale» med en sterk oppfordring til lytterne. Viktig at elevstemmen er tydelig i 
appellen fra Elevrådet/elevene.  

Hva ble bestemt: 
Elevrådet synes den er bra og er enige i den.  

Kommentarer: 
Lite tid ifh til å gjøre øvrige elever på trinnene kjent med appellen, men dette skyldes 
Folkemøtet som er allerede i morgen, Torsdag 29.09. Muligens at trinnene kan avholde 
trinnets time ila torsdagen.  

 

2022-2.3  Navn på sak: Repetisjon trivselsregler vår 2022 

Hva kommer fram/info: 
Repetert i elevrådet i dag.  
Hva ble bestemt: 
Trinnene tar disse med seg og åpner neste Trinnets time med en gjennomgang av disse i 
klassen. 
Kommentarer: 
Til neste elevrådsmøte bes tillitselever å bringe trinnets trivselsregler med, eventuelt laste 
de opp i Teams, Elevråd mappen.  

 

 

Mvh Elevrådet.  
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